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Komisia pre vzdelávanie Mestského zastupiteľstva v Malackách 
 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia komisie 

 
 
Dátum a čas: 11. 06. 2025, 17.30 – 18.30 h 
Miesto: ZŠ Záhorácka 95, Malacky 
 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Pavol Tedla, PaedDr. Peter Jordán, Hana Kaňková, Mgr. 
Jana Richveisová, Mgr. Marek Šrámek 
Ospravedlnení členovia komisie: Mgr. Daniel Masarovič, Bc. Katarína Saňková, Mgr. 
Martina Chorvátová  
 
Pozvaný hosť: Mgr. Alena Číčelová, riaditeľka ZŠ 
 
Tajomníčka komisie: Mgr. Alexandra Hrnková 
 
 
Program:  
1. Otvorenie 
2. Predstavenie základnej školy členom komisie 
3. Materiály na MsZ:  
 a.) Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 7/2021  
o podmienkach nájmu bytov vo vlastníctve mesta Malacky – Z40/2025 
 b.) Návrh na schválenie Stratégie rozvoja kultúry pre mesto Malacky do roku 2033 – 
Z53/2025 
4. Rôzne 
5. Záver 
 
Hlasovanie o návrhu programu:  
ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 NEHLASOVAL: 0 
 
 
K bodu 1: 
     Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie RNDr. Tedla.  
 
K bodu 2: 
Mgr. Alena Číčelová, riaditeľka ZŠ Záhorácka, previedla členov komisie priestormi školy, 
pričom poukázala na nové priestory a zrekonštruované časti. Škola za posledné roky prešla 
zmenami, ktoré komisia pochválila. Financovanie rekonštrukcií bolo z viacerých zdrojov: 
vlastné prostriedky školy, od zriaďovateľa, z ministerstva školstva, od sponzorov. Pani 
riaditeľka poukázala aj na to, čo by chceli riešiť v najbližšom čase, napr. fólie na okná proti 
prehrievaniu priestorov (prednostne na hornom podlaží pavilónov B a C), prístrešok na 
školskom dvore, náter radiátorov. Veľkým projektom, ktorý bude potrebné v budúcnosti 
realizovať, je výmena elektroinštalácie. Členovia komisie sa zaujímali o počty žiakov 
v súčasnosti i perspektívne, o učiteľský zbor, či chýbajú pedagógovia na niektoré predmety. 
Opakovane škola hľadá učiteľov matematiky, ktorých nedostatok je pre Bratislavský kraj 
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typický. Podrobnejšie p. riaditeľka hovorila o pedagogických asistentoch. Počet miest 
asistentov, na ktorých sú prideľované finančné prostriedky, nepokrýva reálnu potrebu 
asistentov v triedach. Pani riaditeľka odpovedala aj na ďalšie otázky komisie. 
 
K bodu 3a):   
Predseda komisie stručne opísal podstatu zmeny mesačného nájomného v návrhu VZN. 
Komisia nemala k predloženému návrhu otázky ani pripomienky. 
UZNESENIE č. 6/2025 (k materiálu Z 40/2025):                                                     
Komisia pre vzdelávanie berie na vedomie predložený návrh VZN mesta Malacky, 
ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 7/2021 o podmienkach nájmu bytov vo 
vlastníctve mesta Malacky a odporúča MsZ schváliť ho bez pripomienok. 
ZA: 5    PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
K bodu 3b): 
Komisia sa venovala návrhu na schválenie Stratégie rozvoja kultúry pre mesto Malacky do 
roku 2033. Do diskusie o kultúre v meste sa zapojili všetci členovia komisie, zhoda bola 
na tom, že kultúrny dom ako miesto kultúry v centre mesta, sídlo organizácií a priestor na 
rôznorodé kultúrne aktivity Malacky potrebujú. K materiálu nebolo sformulované uznesenie. 
 
K bodu 4: 
Keďže zasadnutie komisie bolo prvé od akcie Učiteľ roka, komisia zhodnotila túto akciu. Boli 
na ňu pozitívne ohlasy, čo komisiu povzbudilo na pokračovanie v ďalších rokoch. 
Tajomníčka komisii predložila prehľad čerpania fin. prostriedkov na podujatie. 
  
K bodu 5: 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
 
 
 
V Malackách 12. júna 2025 
 
 
      RNDr. Pavol Tedla, predseda komisie 
 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 


